
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Zvole,
konaného dne 20. září 2012

12/Z/5

Zahájení zasedání: 1900 hodin
Přítomni při zahájení: Ing. Duda, MUDr. Hánělová, pí. Hrubá, Ing. Jež, Ing. Koudelka, p. Novák, p.

Petříček, Ing. Stoklasa, RNDr. Straková, p. Šebek, pí. Šiplerová

Neomluveni:
Řádně omluveni:
Pozdní příchod:
Pozvaní hosté:
Předčasný odchod:

I
Ing. Figelová, ťc. Hrachovec, pí. Mařáková, p. Zuza
p. Šebek - 19 o
Mgr. Lucie Strejcová, Ing. Ladislav Vich
I

Zahájení
Jednání zastupitelstva zahájil předsedající starosta Ing. Stoklasa a konstatoval, že je přítomna
nadpoloviční většina členů ZO, která zajišťuje usnášeníschopnost.

Volba návrhové komise: Ing. Duda, pí. Hrubá

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

Určení ověřovatelů zápisu: p. Petříček, MUDr. Hánělová

Zapisovatelkou byla pověřena Ing. Trnková

Program:
1. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce ze dne 28.6.2012
2. Schválení veřejnoprávní smlouvy o zřízení detašovaného pracoviště Základní školy a Mateřské školy

Zvole, okres Praha - západ, a to v obci Ohrobec
3. Rozhodnutí o návrzích na pořízení ÚP Zvole
4. Schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích parc.č. 153 a 157 v k.ú. Zvole u Prahy,

ulice V Zahrádkách, uložení kabele
5. Schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemku parc.č. 148/1 v k.ú. Zvole u Prahy, ulice

Severní, uložení kabele

Ing. Stoklasa na žádost pí. Mařákové zařadil bod o využití finančních prostředků ze speciálního finančního
úřadu (hazard)

ZO odsouhlasilo navržený program všemi hlasy.

1. Kontrola usnesení ZO ze dne 28.6.2012

Usnesení ze zasedání ZO Zvole konaného dne 20.9.2012 neukládalo žádné úkoly.

2. Schválení veřejnoprávní smlouvy o zřízení detašovaného pracoviště Základní školy a Mateřské
školy Zvole, okres Praha - západ, a to v obci Ohrobec

Se smlouvou se zastupitelé seznámili z podkladů zaslaných starostou. Obec Ohrobec buduje
mateřskou školu s kapacitou 25 dětí. Obec Zvole, resp. ZŠ a MŠ Zvole dle smlouvy zastřeší tuto školku
pouze administrativně z důvodu předejití nadměrné administrativy vyplývající z fungování další školky.
Finanční náklady bude plně hradit obec Ohrobec. Do této školky budou přijímány přednostně
ohrobecké dětí.
Hlasování: smlouvu odsouhlasili všichni přítomní členové ZOo

Mgr. Strejcová: přislíbila, že bude dbát, aby ohrobecká školka absolutně nezatížila rozpočet zvolské
MŠ a ZŠ a obce Zvole. Letos došlo při zápisu do MŠ k situaci, že z 25 celkově přijatých dětí musely být
přijaty předškolní děti z Březové (což je zákonná povinnost). Ohrobecká školka tímto bude řešit
kritickou situaci v rámci svých dětí.

3. Rozhodnutí o návrzích na pořízení ÚP Zvole

Přednesl Ing. Ladislav Vich - k 19. červenci 2012 (na základě veřejné výzvy) byly soustředěny návrhy
na pořízení územního plánu, všechny návrhy byly úplné a byly zařazeny do projednání. Pořizovatel
jednotlivé návrhy posoudil dle předem dohodnutých kritérií s obcí - nepřekročení hranice územního



plánu do roku 2015. Výhledy nejsou pro obec závazné, tzn. nemusí být do ÚP přejaty. Z toho vyplývá,
že lokality, které zasahují do nových ploch, pořizovatel nedoporučoval. V zastavěném území lze
pracovat se změnami funkčního využití pozemku.
Ing. Stoklasa: zastupitelé se s návrhy na pořízení nového ÚP již seznámili na schůzce s pořizovatelem.
Prošel jednotlivě všechny návrhy - viz příloha Č. 1.
Pí. Šiplerová: poukázala na rozpor mezi návrhem Č. 7 - rozšíření výrobního a skladového areálu Josef
Šebek - INTEBO a návrhem Č. 29 a 30 - zrušení průmyslové a komerční zóny.
Ing. Stoklasa: podpora bodu Č. 7 je podporou podnikání v obci
Pí. Šiplerová: připomněla stížnosti občanů na hluk pocházející z firmy INTEBO
Ing. Stoklasa: posledních 6 let nebyla žádná stížnost podána
Ing. Duda: Josef Šebek - INTEBO je v obci jediný podnik, přinášející do obce peníze z daní, zároveň
firma vychází obci vstříc - např. pomoc s opravenými věžními hodinami. Podnik příliš nezatěžuje
životní prostředí - neměli bychom takovému podnikání bránit.
Pí. Šiplerová: trvá na vyhovění požadavků občanů Zvole.

Ing. Stoklasa: dává hlasovat o bodech Č. 1 - 6 a 8 - 30 dle přiložené tabulky Č. 1:
Hlasování: všichni přítomní zastupitelé souhlasí s doporučením pořizovatele.

Hlasování o bodu Č. 7:

Duda Lubomír Ing. pro Petříček Miloslav pro
Hánělová Katarína MUDr. pro Stoklasa Miroslav lno. pro
Hrubá Jaroslava pro Straková Jana RNDr. proti
Jež Václav Ing. pro Sebek Josef zdržel se
Koudelka Pavel lne. pro Šiplerová Hana proti
Novák Marek pro - -

Pro: 8 členů ZO
Proti: 2
Zdržel se: 1
ZO bod Č. 7 z návrhů na pořízení ÚP Zvole byl přijat.

Ing. Stoklasa přednesl podněty obce do ÚP (viz příloha č.2) a vyzval zastupitele k hlasování:
Všichni členové ZO souhlasí se začleněním všech podnětů obce do územního plánu.

4. Schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích parc.č. 153 a 157 v k.ú. Zvole u
Prahy, ulice V Zahrádkách, uložení kabele
Přednesl Ing. Duda. Zastupitelé dostali návrh smlouvy v podkladech, ČEZ uložil do předmětného
pozemku elektrický kabel, byla podepsána smlouva o smlouvě budoucí.
S podpisem smlouvy souhlasí všichni přítomní členové ZO.

5. Schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemku parc.č. 148/1 v k.ú. Zvole u Prahy,
ulice Severní, uložení kabele
Přednesl Ing. Duda. Zastupitelé dostali návrh smlouvy v podkladech, ČEZ uložil do předmětného
pozemku elektrický kabel, byla podepsána smlouva o smlouvě budoucí.
S podpisem smlouvy souhlasí všichni přítomní členové ZO.

6. Využití finančních prostředků ze speciálního finančního úřadu (hazard)
Přednesl Ing. Stoklasa. Doposud obec získala 25000,-Kč. Tyto peníze chce rada obce použít k
financování vánočního koncertu Hlaholu v místním kostele. V předchozích dvou letech koncerty
Hlaholu proběhly jako benefiční.
RNDr. Straková: vznesla principielní připomínku na začlenění všech finančních prostředků, které
přijdou na tento účet, do kapitoly SPOZ. Žádá o hlasování o tomto bodu a zároveň uvedení do zápisu.
Dále žádá o stanovení postupu při přidělování peněz - pokud se uskuteční nějaká akce, organizátoři si
zažádají na formuláři vytvořeném radou či finančním výborem o přidělení určité částky, kdo bude
rozhodovat o přidělení finančních prostředků, atd.
Pí. Šiplerová: navrhuje rozdělení finančních prostředků na dvě části: příspěvek od obce a zvlášť
peníze, které dostávaly jednotlivé sportovní organizace a teď přicházejí obci - ta by je měla přerozdělit
sportovním organizacím.
Ing. Hájek: při reorganizaci rozdělování finančních prostředků z hazardu bylo počítáno s tím, že obce,
které takto peníze získají, je předají sportovním organizacím.
Ing. Jež: tato debata není o tom, že obec dá konkrétní částku do sportovních klubů, ale o ochotě obce
tyto peníze vydat.
RNDr. Straková: jde o princip, aby peníze z ČSTV šly do sportovních klubů. Finanční výbor navrhuje,
aby jednotlivé organizace podaly žádost o přidělení příspěvku na připravované akce, které se budou
konat do konce roku 2012. Peníze by získaly ex post. Finanční příspěvky od obce by dostávaly
všechny organizace (i nesportovní), tyto konkrétní peníze od ČSTV by získávaly jen sportovní
organizace.



Opakovaně požaduje, aby v usnesení bylo uvedeno, že finanční částka, která přijde na položku 1351
(příjem z odvodu z loterií) , 1355 (příjem z odvodů z VHP) byla přesunuta na paragraf 3399, položka
5169 (SPOZ).

Ing. Stoklasa: dává hlasovat o uvedení výše zmíněného požadavku RNDr. Strakové do usnesení:

Hlasování'
Duda Lubomír Ing. proti Petříček Miloslav proti
Hánělová Katarína MUDr. pro Stoklasa Miroslav Ing. proti
Hrubá Jaroslava pro Straková Jana RNDr. pro
Jež Václav Ing. proti Sebek Josef proti
Koudelka Pavel lne. proti Siplerová Hana pro
Novák Marek proti - -

Pro: 4 členové ZO
Proti: 7 členů ZO
Zastupitelstvo neodsouhlasilo uvedení tohoto bodu jednání do usnesení.

Ing. Duda přednesl usnesení.
Všichni přítomní členové ZO souhlasí s usnesením.

Diskuze:
Ing. Hájek: 8. srpna poslal mailem žádost o souhlas s užíváním lesa pro potřeby orientačního běhu,
nedostal odpověď, žádost poslal opakovaně 10. září, znovu bez odpovědi.
Ing. Stoklasa: je potřeba komunikovat formou danou v zákoně, tzn. žádosti je nutné podávat
prostřednictvím elektronické pošty s elektronickým podpisem nebo písemně poštou či rovnou na
podatelně obecního úřadu. Žádosti mají být adresovány radě obce, která o těchto záležitostech
rozhoduje.

Zapsala: Olga Trnková

.........(..~:ét( .
M Dr. Katarína Haněl vá

Ověřovatelé zápisu:
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Miloslav Petříček


